

PTA Meeting Minutes - June 24 & 25
家教會會議- 6月24日和25日

- Summer 2020

- 暑假2020

- Summer Apps & Websites have been shared in each child's Google Classroom.
 - 暑假期間使用的app和網站已經粘貼在您孩子的谷歌教室裡和您分享了。
 - Some of our staff will be volunteering their time this summer to stay connected with students! Each class will meet on Google Classroom on Mondays, once a week, if your child is available.

- 42小學教師們會義務的用他們暑期時間繼續與學生們聯繫！每個教室都會在每星期的星期一會面。如果您的孩子可以參加就讓他們參加。

- Monday, July 6 星期一, 7月6日
 - Monday, July 13 星期一, 7月13日
 - Monday, July 20 星期一, 7月20日
 - Monday, July 27 星期一, 7月27日
 - Monday, August 3 星期一, 8月3日
 - Monday, August 10 星期一, 8月10日
 - Please click here for the schedule:

- <https://drive.google.com/file/d/1HueDj5BGPRpJE6EckW1TYiW6modA3DT6/view?usp=sharing>

- 請點擊這裡來看安排:

- <https://drive.google.com/file/d/1HueDj5BGPRpJE6EckW1TYiW6modA3DT6/view?usp=sharing>

- School Year 2020-2021

- 2020-2021學年

- We are preparing for a range of possibilities for September.
我們正在準備9月開學時無數的可能性。
 - We have shared the Fall Curriculum highlights (including Social Emotional Learning) with the school community.
我們跟社群分享了秋季課程的亮點（包括社會情緒學習）。
 - Please complete the PS42 Survey sent to your child's PS42 GMAIL to share your thoughts on returning back to school in the fall.
請盡快填好42小學調查表，表格在您孩子的42小學的gmail。請和我們分享您對9月份開學的想法。
 - Possible 9 children to 1 adult ratio.
很有可能是9個小孩對一個大人的比率。

- Report Cards

- 成績單

- Report Cards grades will be available to view via <https://mystudent.nyc/>

成績單將會在 <https://mystudent.nyc/> 網上。

- SchoolCNXT Ms. Lipsky or Ms. Nina to help gain access to your child's account
如果您需要幫忙登入您孩子的戶口，請通過學校的app發訊息給 Ms. Lipsky 或 Ms. Nina。
- A hard copy of your child's report card will be distributed when we return to the school building.
我們將在返回學校後發您孩子的成績表印本給您

- DOE Devices

教育局的電器 (iPad)

- You can still request to borrow an iPad from the DOE
- 您還可以要求教育局借一個iPad給您的孩子做學習
- Apply on your own or SchoolCNXT Ms. Lipsky or Ms. Nina
- <https://coronavirus.schools.nyc/RemoteLearningDevices>
- 自己去申請或通過schoolCNXT跟Ms. Lipsky or Ms. Nina叫他們幫你
- <https://coronavirus.schools.nyc/RemoteLearningDevices>

- Donorschoose

捐款者選擇

- Please visit the PS42 page on Donorschoose to see how you can support our teachers for school year 2020-2021:
https://www.donorschoose.org/school/ps-42-benjamin-altman/42?utm_source=dc&utm_medium=directlink&utm_campaign=school&utm_term=donor_1466741&rf=directlink_-dc-2020-06-school-donor_1466741
- 請瀏覽42小學的捐款者選擇頁面 (Donorschoose) 來看看您可以如何在2020-2021 學年支援您孩子的老師：
https://www.donorschoose.org/school/ps-42-benjamin-altman/42?utm_source=dc&utm_medium=directlink&utm_campaign=school&utm_term=donor_1466741&rf=directlink_-dc-2020-06-school-donor_1466741

- SchoolCNXT

學校的app

- SchoolCNXT will work throughout the summer, but groups and classes will move around. Everything gets sorted out by the second week of school.
學校的app會在暑假時持續的但是您的群和教室可能會有變動。請不要擔心下一個學年會意味什麼。所有的群和教室會在開學後的第二個星期排序完畢。
- All school news will be shared via the FEED this summer.
這個暑假學校所有新的新聞將會通過動態 (FEED) 與您分享

- Regional Enrichment Centers

地區加強學習中心

- Information on centers where children can be cared for while parents continue to work.

以下的網站有信息關於家長門如何把他們的孩子放到照看中心讓他們好安心繼續工作。

- <https://www.schools.nyc.gov/enrollment/enrollment-help/regional-enrichment-centers>

- Have a safe summer!

祝有個安全暑假！

- Ms. Wong Lee Email: mlee@ps42m.org
- 校長 Ms. Wong-Lee 電郵: MLEE@PS42M.ORG
- Ms. Lipsky Email: olipsky@ps42m.org
- 副校長 Ms. Lipsky 電郵: OLIPSKY@PS42M.ORG
- Ms. Nina Email: nchan@ps42m.org
- 學生秘書 Ms. Nina 電郵: NCHAN@PS42M.ORG